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- PROJEKT - 

PROTOKÓŁ NR XXVII/2021 

Sesji Rady Gmina Kobierzyce 

z dnia 26 lutego 2021 
 
XXVII Sesję Rady Gmina otworzył o godz. 9.00 Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk 

Łoposzko. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Radosław Jankiewicz 

2. Apolonia Kasprzyk-Czepielinda 

3. Krzysztof Kmiecik 

4. Andrzej Krzesłowski 

5. Henryk Łoposzko 

6. Adrian Łukowicz 

7. Wiesław Muraczewski 

8. Adam Raś 

9. Elżbieta Regulska 

10. Robert Sala 

11. Czesław Stadnik 

12. Wiesław Szwed 

13. Anna Trojanowska-Zochniak 

14. Jarosław Zawisza 

1.Otwarcie Sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram XXVII Sesję Rady Gminy 

Kobierzyce. Odczytał klauzulę RODO.  Obecnych jest 14 radnych, Rada Gminy jest władna obradować i 

podejmować prawomocne uchwały. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Czy ktoś z państwa ma propozycje, uwagi 

do porządku obrad? Skoro nie ma, przystępujemy do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie porządku obrad.  

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, 

Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, 

Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

 
Porządek przyjęto i wygląda on następująco: 

1. Otwarcie XXVII Sesji Rady Gminy. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXVI Sesji Rady Gminy. 
4. Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli 

oraz ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat w 2021 roku za kształcenie nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina 

Kobierzyce. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 

położonego przy ul. Innowacyjnej w południowo-wschodniej części obrębu Biskupice Podgórne. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Bielany Wrocławskie.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Kobierzyce. 
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10. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego północnej części wsi Kobierzyce. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Kolejowej i Cukrowniczej w południowo-wschodniej części 

wsi Pustków Żurawski. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Partyzantów w środkowo-wschodniej części wsi Dobkowice. 
13. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego w północno-środkowej części obrębu Biskupice Podgórne. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie odpowiedzi na skargę Wojewody Dolnośląskiego. (na mpzp wsi 

Pełczyce). 
15. Podjęcie uchwały w sprawie odpowiedzi na skargę Wojewody Dolnośląskiego. (na mpzp wsi Solna). 

16. Podjęcie uchwały w sprawie odpowiedzi na skargę Wojewody Dolnośląskiego. (na mpzp wsi 

Szczepankowice). 
17. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wrocławskiemu z 

przeznaczeniem na realizację zadania: utrzymanie i rozwój Systemu Informacji Przestrzennej Powiatu 

Wrocławskiego wroSIP. 
18. Sprawozdanie z realizacji planu pracy Komisji Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony 

Środowiska w roku 2020. 

19. Sprawozdanie z realizacji planu pracy Komisji Użyteczności Publicznej w roku 2020. 

20. Sprawozdanie z realizacji planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  w roku 2020. 

21. Sprawozdanie z realizacji planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Kobierzyce w roku 2020. 

22. Sprawozdanie z realizacji planu pracy Komisji ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego w roku 2020. 

23. Sprawozdanie z realizacji planu pracy Rady Gminy Kobierzyce w roku 2020. 

24. Interpelacje radnych. 
25. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach i poza sesją. 
26.  Zapytania radnych i sołtysów. 

27. Wnioski i sprawy różne. 
28. Komunikaty Przewodniczącego. 
29. Zakończenie obrad.                                                                 
 

3. Przyjęcie protokołu z Sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Kto z pań, panów ma pytania uwagi do 

protokołu? Nie ma. Przystępujemy do głosowania.  

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z XXVI Sesji Rady Gminy. 

Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, 

Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed 

PRZECIW (2) Radosław Jankiewicz, Adrian Łukowicz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)Elżbieta Regulska, Anna Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

 

4. Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko przedstawił informację o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym /załącznik nr 1/ 

 

5. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik przedstawił sprawozdanie z bieżącej działalności /załącznik nr 

2/ 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli 

oraz ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat w 2021 roku za kształcenie nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina 

Kobierzyce. 
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Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Bardzo proszę Komisję Użyteczności 

Publicznej o opinię w sprawie projektu uchwały. 
Przewodniczący Komisji Adam Raś: Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Proszę Komisję ds. Budżetu i Rozwoju 

Gospodarczego o opinię w sprawie projektu uchwały. 
Przewodniczący Komisji Wiesław Szwed: Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i panów ma 

uwagi, pytania do projektu uchwały? Nie ma. Przechodzimy do głosowania. Kto z pań i panów jest za 

przyjęciem projektu uchwały, kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, 

Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, 

Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Stwierdzam, że uchwała nr 

XXVII/517/2021 w sprawie ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli 

oraz ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat w 2021 roku za kształcenie nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina 

Kobierzyce została podjęta. 

 
7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 

położonego przy ul. Innowacyjnej w południowo-wschodniej części obrębu Biskupice Podgórne. 
 

Główny specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Bardzo proszę przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o opinię w sprawie projektu uchwały. 
Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i panów ma 

uwagi, pytania do projektu uchwały? 
Radny Jarosław Zawisza: Czy ten plan odnośnie tego terenu różni się w zakresie czy powierzchni czy 

wysokości budynków, czy w jakimkolwiek innym zakresie od planu zagospodarowania przestrzennego dla 

terenu, na którym leży ta nieruchomość? 
Główny specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka: W większości przeznaczeń nie różni 

się, z tym, że plany powstawały w różnym czasie, co kilka miesięcy ustawodawca przewiduje nowy normatyw, 

nowy współczynnik, więc identyczne nie jest bo fizycznie być nie może. Ale główne przeznaczenie, główne 

funkcje np. intensywności zabudowy, powierzchni zabudowy, powierzchni biologicznie czynnej utrzymuje 

takie jakie tutaj były wcześniej. 
Radny Jarosław Zawisza: Dopytam – nie chciałbym później czytać skargi Wojewody na nasze plany 

zagospodarowania przestrzennego zatwierdzone, więc chciałbym żebyśmy to robili z pełną świadomością. 

Powiedział pan, że generalnie się nie różni czyli się czymś jednak różni. Czy mógłby pan powiedzieć czym? 
Główny specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka: W tym rejonie mamy kilka planów, 

które powstały w różnym okresie czyli każdy z tych planów nie jest identyczny. Nie jest fizycznie możliwe. 

Przepisy się non stop zmieniają, interpretacje Nadzoru Wojewody również. Mógłbym spróbować, ale to 

pewnie by zabrało dość dużo czasu. Tych parametrów jest „ileś“ i mógłbym każdy spróbować przejść. 
Radny Jarosław Zawisza: Potem dostajemy skargę Wojewody, dzisiaj będziemy trzy takie rozpatrywać, 

potem się dowiadujemy, że jednak zrobiliśmy coś niezgodnie z prawem, dlatego chciałbym decyzję podjąć 

świadomie, wiedząc, że są takie różnice, że one stąd i stąd wynikają, ja je zatwierdzam bądź nie. Natomiast w 

tej chwili pana odpowiedź sugeruje, że są jakieś zmiany, ale w sumie to nie będziemy wiedzieli jakie, 

przynajmniej ja nie będę wiedział , to w jaki sposób mam pozytywnie zagłosować za przyjęciem projektu tej 

uchwały? W tej chwili nie widzę takich podstaw i uważam, że to jest trochę nieporozumienie, że przystępujemy 

do głosowania nie wiedząc do końca co się kryje za tą uchwałą. 
Główny specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka: Wydawało mi się, że do tej pory 

szczegóły były omawiane na komisji i byłem przygotowany na komisję, ale jak pan przewodniczący uzna, to 

spróbuję przejść cały projekt uchwały punkt po punkcie, każdy wyraz, aby móc go przedstawić.  
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Radny Jarosław Zawisza: Ja zapytałem tylko o różnicę a nie o każdy punkt. 
Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Jako że mamy tam kilka planów uchwalanych w różnym czasie, 

z którym planem to porównać? Każdy plan jest robiony osobno, każdy ma swoje ustalenia, takich planów tam 

na terenie Biskupic jest kilkanaście różnych. To, że Wojewoda nam pewne rzeczy kwestionuje, to jest tylko 

ocena Wojewody. Zastanawialiśmy się, czy nie pójść na kasację tego wyroku, ale nie ma sensu walczyć, bo co 

byśmy wygrali? To są tak drobne uwagi, szkoda czasu, szkoda pieniędzy. Te uwagi to jest interpretacja 

zapisów, które przez poprzedni Nadzór nie były kwestionowane w ogóle. Były uznawane. Ten Nadzór 

Wojewody akurat ma inną opcję. Natomiast my byśmy w sądzie wygrali, tylko pytanie po co? Jest to plan 

miejscowy, który ma pewne zapisy i na tym terenie, jeżeli go porównać, to z którym planem? Każdy jest inny, 

każdy ma inne funkcje, zapisy. Identycznych planów nie ma nigdzie. Nie widzę potrzeby tutaj, żeby z 

czymkolwiek porównywać. To jest plan napisany dla tego obszaru, w związku z tym on ma swoje zapisy. 

Porównywanie z czymkolwiek nie ma w ogóle sensu.  
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Czy to panu radnemu wystarczy? 
Radny Jarosław Zawisza: Mi nie wystarczy, być może innym radnym wystarczy. Odpowiedzi są niby proste 

natomiast potem Wojewoda nam wypunktował, że na przykład w jednym obszarze gdzie minimalna 

powierzchnia powinna wynieść 3000 bo dotyczy to gospodarstwa rolnego, nagle my  w ogóle tego nie 

wpisaliśmy do planu zagospodarowania. Teoretycznie rzecz jest oczywista a potem coś jest nieoczywiste. Mnie 

ta odpowiedź nie satysfakcjonuje. 
Zastępca Wójta Gminy Kobierzyce Piotr Kopeć: Pan Wojewoda prawdopodobnie nie porównuje planu do 

planu tylko zapisy planu w stosunku do obowiązującego prawa, na przykład zapisy planu w stosunku do 

rysunku planu, takie rzeczy analizuje. Po to te uchwały są przygotowywane przez specjalistów, żeby były 

przygotowywane profesjonalnie, ale niestety zdarzają się takie błędy np. ten błąd 3000 metrów kwadratowych 

w zagospodarowaniu działek rolnych, nie może się pomniejszać ponieważ ustawa o tym mówi, że nie może. 

Samo porównanie planu do planu mogłoby niewiele dać. /…/ 
Mecenas Monika Pacholska: Tak jak pan Zastępca Wójta mówi – tutaj porównanie planu do planu nam za 

wiele nie da, plany te są w różnych okresach uchwalane i mogą być odmiennie regulowane, adekwatnie do 

wtedy obowiązujących przepisów. Znaczenie by mogło mieć czy te rzeczy, na które nam ostatnio Wojewoda 

zwrócił uwagę, w tych planach już tutaj zostały ujęte. Wydaje się, że to jest jakby słuszniejsze, sprawdzenie 

czy faktycznie w tym momencie ten proponowany plan jest dobry niż porównywanie do planów, które były 

na innym stanie prawnym uchwalane. 
Główny specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka: Te elementy, które były poruszone 

w ostatnich skargach nie mają tutaj akurat miejsca. 
Radny Krzysztof Kmiecik: Tam są drzewa, drzewo się ścina raz i co dalej – czy inwestor jakieś proponuje 

nasadzenia, czy to będzie miało jakieś odzwierciedlenie w tym co my tracimy jako środowisko, jako Tyniec?  

Główny specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka: Podpisując umowę z inwestorem, 

oprócz tego, że inwestor zobowiązał się do poniesienia kosztów sporządzania miejscowego planu, zobowiązał 

się również, aby zrekompensować ilość drzew we wskazanych przez nas miejscach. Będzie musiał inwestor 

nasadzić nowe drzewa w określonym gatunku, wieku i jeszcze w określonym czasie pielęgnować te drzewa, 

żeby nie uschły. 
Radny Jarosław Zawisza: Moje pytanie zostało zrecenzowane, czy ja mogę zadawać pytania, czy jest mądre 

pytanie czy niemądre. Porównywanie danego planu zagospodarowania przestrzennego do planu 

zagospodarowania w okolicy jest bardzo ważne, bo pilnuje się w planach zagospodarowania, że jeżeli na 

danym terenie są np. zabudowa niska, to nie buduje się obok drapaczy chmur. Jest oczywiście podstawa do 

tego by porównywać plany, jako radni wielokrotnie je porównywaliśmy.  Bardzo proszę nie recenzować moich 

pytań tylko oczekuję odpowiedzi na nie.  
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Ja tylko przypominam, że na tego typu 

dyskusje zapraszam zawsze osoby zainteresowane na komisje, gdzie taka dyskusja rzeczywiście trwa i więcej 

czasu można poświęcić na pewne wyjaśnienia.  
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Nie ma więcej pytań. Przechodzimy do 

głosowania. Kto z pań i panów jest za przyjęciem projektu uchwały, kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Radosław Jankiewicz, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adrian 

Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław 

Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Jarosław Zawisza 
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Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Stwierdzam, że uchwała nr 

XXVII/518/2021 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 

położonego przy ul. Innowacyjnej w południowo-wschodniej części obrębu Biskupice Podgórne została 

podjęta. 

 
8. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Bielany Wrocławskie. 

 
Główny specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Bardzo proszę przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o opinię w sprawie projektu uchwały. 
Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i panów ma 

uwagi, pytania do projektu uchwały? 
Radny Jaroslaw Zawisza: Ponieważ plan zagospodarowania dotyczy Bielan Wrocławskich, ale jak się 

przyjrzeć tej mapce, to część ulic w Bielanach nie jest objęta tym planem. Pytanie  z czego to wynika? 
Chodzi o obrzeża – np. ulica Południowa, Sadownicza. 

Główny specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka: Południowa i Sadownicza – tu już 

mam obecnie procedowany plan zagospodarowania przestrzennego, gdzie przygotowaliśmy wniosek i jest w 

trakcie procedowania. Nakładanie dwóch procedur – raczej się tego nie robi.  
Radny Jarosław Zawisza: Czy w takim razie te plany są identyczne ze sobą czy są odmienne?  
Główny specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka: Drugi element odnośnie ulicy 

Filmowej, ulicy Błękitnej – to jest duże osiedle w trakcie budowy. Generalnie staramy się nie robić w trakcie 

budowy nowych planów, bo można ustalić inne – ustawodawca co kilka miesięcy zmienia wskaźniki, które są 

bardzo często obligatoryjne i uchwalając trzeba je już przyjąć. W trakcie jak deweloper ma pozwolenie na 

budowę pod jakąś jedną formę kształtowania dachów , takie obligatoryjne wskaźniki mogłyby spowodować 

konflikt z tym co ma pozwolenie i może być realne roszczenie odszkodowawcze. Dla funkcji, które w tej 

części południowej się pojawią, jak najbardziej te wskaźniki będą identyczne bo te dwa plany będą do siebie 

bardzo zbliżone czasowo. Głowy oczywiście nie dam, bo w każdej chwili ustawodawca może wymyślić nowe 

wskaźniki, nowe zapisy lub może być zmiana interpretacji jakiegoś zapisu, który przez wiele lat był 

akceptowany a w pewnym momencie przestaje być akceptowany i trzeba zmienić jego formę. /…/ 
Radny Jarosław Zawisza: W uzasadnieniu jakie wszyscy radni dostali, być może członkowie Komisji 

Rolnictwa dostali więcej informacji, dostaliśmy informacje, że celem planu jest między innymi zmiana 

wskaźnika powierzchni działki na jeden lokal w zabudowie na 400 metrów kwadratowych. Ale to jest jedna 

jak rozumiem ze zmian. To pytanie, jakie są inne, bo chciałbym również świadomie podjąć decyzję i wiedzieć 

jakie to są zmiany  a nie, że to jest jedna ze zmian.  
Główny specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka: Tak jak już wspomniałem, to jest 

ten jeden zapis, potem mamy - zmiana zasad kształtowania dachów na działkach leżących poza terenami 

historycznymi czyli dachy wielospadowe, pokrycie blachą dachówkopodobną, blachą na rąbek stojący, kolory 

czarny i szary /…/ 
Radny Jarosław Zawisza: Wniosek do pana Wójta – panie Wójcie ostatnio we wnioskach, które dostajemy 

odnośnie planów zagospodarowania przestrzennego przeczytałem, że między innymi będzie zmieniona 

powierzchnia. Okazuje się, że tych zmian jest dużo więcej. Ja rozumiem, że jest Komisja Rolna, która się w 

tym specjalizuje i bada te wszystkie elementy, ale to nie powód, żeby pozostali radni nie dostawali pełnej 

informacji na temat zmian , które mają zatwierdzić.  Prośba, że jeżeli dostajemy jakieś wnioski, żeby w tych 

wnioskach były podane wszystkie zmiany jakie są wprowadzane i żeby te zmiany nie docierały tylko do 

Komisji Rolnej, ale do wszystkich radnych. Jest element – uzasadnienie i uważam, że w tym uzasadnieniu 

pracownicy powinni ujmować wszystkie ważne informacje dla danej uchwały. 
Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Chciałem państwu przypomnieć , że to jest tylko przystąpienie 

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania. Trudno cokolwiek ująć na tym etapie. To nie jest ten 

etap. Macie państwo zawsze wgląd w całą procedurę planowania przestrzennego. Można zadzwonić do pana 

Maszki, zapytać, można przyjść na Komisję Rolnictwa, to są otwarte spotkania. Niektórzy radni przychodzą 

mimo , że nie są członkami komisji. Na każdym etapie macie państwo możliwość zgłaszania uwag, a potem 

głosowanie tego planu. /…/ 
Radny Adam Raś:  Jestem zaskoczony pytaniami pana radnego, bo jest już radnym 6 lat i cały czas 

powtarza, że wreszcie chce głosować świadomie. To mam pytanie. Czy pan do tej pory głosował 

nieświadomie? Trochę to dziwnie brzmi. Zawsze pan może przyjść na Komisję Rolną i takie pytania zadać.  
Radny Jarosław Zawisza: Nie będę odpowiadał na zaczepki. Zadaniem radnych czy pracowników urzędu 
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nie jest recenzowanie pytań radnego, ponieważ ja reprezentuje mieszkańców naszej gminy, mam prawo 

zadać każde pytanie czy to się komuś podoba czy nie. Jeśli moja prośba do pana Wójta aby wszystkie 

informacje przedstawiał chociażby pan Grzegorz Maszka, jeśli to są problemy dla gminy to ja rozumiem. Ja 

w każdym razie nie jestem poinformowany w pełni o tym jakie zmiany będą procedowane  w tym projekcie i 

dziwię się, że jakieś pytania na ten temat budzą tyle wątpliwości /…/ 
Radny Adrian Łukowicz: Chciałem stanąć w obronie kolegi radnego Zawiszy, który właściwie się sam 

obronił. Oczywiście, że my reprezentujemy mieszkańców i nie powinno być emocji i krytyki związanej z 

tym, że dopytujemy o pewne sprawy. Tym bardziej, że o tym, jaka jest rola i wartość komisji przekonaliśmy 

się w zeszłym roku kiedy Komisja Rewizyjna i Komisja Budżetowa miały inne zdanie niż reszta radnych. Ja 

bym nie przeceniał wartości komisji tylko rozmawiał na tematy, które nas tu wszystkich dotyczą /…/ 
Radny Wiesław Muraczewski: Pan Jarosław Zawisza pyta jakie zmiany mogą dotyczyć tych uchwał. W tych 

uchwałach nie przystępujemy do przyjęcia mpzp tylko jest to uchwała o przystąpieniu do opracowania tego 

planu. Nie możemy dzisiaj odpowiedzieć panu na pytania jakie zmiany tam będą w tym planie. Ogólnie 

zarysował pan Maszka, przedstawił jakie zmiany tam będą, co chcemy tam wprowadzić, to co na dzisiaj 

wiemy. Ale nie możemy panu powiedzieć jakie jeszcze wnioski wpłyną  od mieszkańców, które my jako Rada 

możemy uwzględnić w tym planie. I dzisiaj nie możemy panu odpowiedzieć na wszystkie pytania, bo za pół 

roku pan nam zarzuci, że my pana nie poinformowaliśmy o tych czy innych zmianach, których na dzisiaj nie 

możemy określić. /…/ 
Wójt Gmina Kobierzyce Ryszard Pacholik: Można plan opracować dokładnie a uwagi Wojewody i tak 

mogą być bo to jest interpretacja Wojewody. /…/ 
Przewodniczący Rady Gmina Kobierzyce Henryk Łoposzko: Zamykam dyskusję, kto z pań, panów jest 

za podjęciem uchwały, kto się wstrzymał? 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, 

Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, 

Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)Jarosław Zawisza 

BRAK GŁOSU (1)Radosław Jankiewicz 
 

Przewodniczący Rady Gmina Kobierzyce Henryk Łoposzko: Stwierdzam, że uchwała nr 

XXVII/519/2021 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego plan Zagospodarowania 

Przestrzennego wsi Bielany Wrocławskie została podjęta. 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Kobierzyce. 
 

Główny specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady Gmina Kobierzyce Henryk Łoposzko: Bardzo proszę przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o opinię w sprawie projektu uchwały. 
Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 
Przewodniczący Rady Gmina Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i panów ma 

uwagi, pytania do projektu uchwały? Nie ma, przechodzimy do głosowania. Kto z pań, panów jest za 

podjęciem uchwały, kto się wstrzymał? 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13)Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, 

Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, 

Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)Jarosław Zawisza 

 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Stwierdzam, że uchwała nr 

XXVII/520/2021 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Kobierzyce została podjęta pozytywnie. 

 

 



7 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego północnej części wsi Kobierzyce. 
 

Główny specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Bardzo proszę przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o opinię w sprawie projektu uchwały. 
Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i panów ma 

uwagi, pytania do projektu uchwały?  
Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda:  Dlaczego nie dało się połączyć tych dwóch planów dla 

Kobierzyc? 
Główny specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka: Pierwotny plan był już 

oddzielony. Wieś skończymy szybciej. 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Nie ma więcej pytań, przechodzimy do 

głosowania. Kto z pań, panów jest za podjęciem uchwały, kto się wstrzymał? 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13)Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, 

Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, 

Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)Jarosław Zawisza 

 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Stwierdzam, że uchwała nr 

XXVII/521/2021 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego północnej części wsi Kobierzyce została podjęta pozytywnie. 

 

 
11. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Kolejowej i Cukrowniczej w południowo-wschodniej części wsi 

Pustków Żurawski. 
 

Główny specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Bardzo proszę przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o opinię w sprawie projektu uchwały. 
Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i panów ma 

uwagi, pytania do projektu uchwały? Nie ma, przechodzimy do głosowania. Kto z pań, panów jest za 

podjęciem uchwały, kto się wstrzymał? 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13)Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, 

Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, 

Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)Jarosław Zawisza 

 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Stwierdzam, że uchwała nr 

XXVII/522/2021 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Kolejowej i Cukrowniczej w południowo-wschodniej części wsi 

Pustków Żurawski została podjęta pozytywnie. 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Partyzantów w środkowo-wschodniej części wsi Dobkowice. 
 

Główny specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Bardzo proszę przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o opinię w sprawie projektu uchwały. 
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Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i panów ma 

uwagi, pytania do projektu uchwały?  
Radna Elżbieta Regulska: Tutaj jest napisane ul. Partyzantów w środkowo-wschodniej części wsi 

Dobkowice a pod spodem pisze Biskupice Podgórne. 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Zostało poprawione przez pana 

informatyka. 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Nie ma więcej pytań, przechodzimy do 

głosowania. Kto z pań, panów jest za podjęciem uchwały, kto się wstrzymał? 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12)Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Henryk Łoposzko, 

Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, 

Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)Andrzej Krzesłowski, Jarosław Zawisza 

 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Stwierdzam, że uchwała nr 

XXVII/523/2021 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Partyzantów w środkowo-wschodniej części wsi Dobkowice 

została podjęta pozytywnie. 
 
13. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego w północno-środkowej części obrębu Biskupice Podgórne. 

 
Główny specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Bardzo proszę przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o opinię w sprawie projektu uchwały. 
Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i panów ma 

uwagi, pytania do projektu uchwały?  
Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Dodam, że ten teren został objęty przez Agencję Rozwoju 

Przemysłu specjalną strefą ekonomiczną.  /…/ 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Nie ma więcej pytań, przechodzimy do 

głosowania. Kto z pań, panów jest za podjęciem uchwały, kto się wstrzymał? 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13)Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, 

Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, 

Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)Jarosław Zawisza 

 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Stwierdzam, że uchwała nr 

XXVII/524/2021 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego w północno-środkowej części obrębu Biskupice Podgórne została 

podjęta pozytywnie. 

 
14. Podjęcie uchwały w sprawie odpowiedzi na skargę Wojewody Dolnośląskiego. (na mpzp wsi Pełczyce). 
 

Główny specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Bardzo proszę przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o opinię w sprawie projektu uchwały. 
Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i panów ma 

uwagi, pytania do projektu uchwały?  
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Nie ma pytań, przechodzimy do 

głosowania. Kto z pań, panów jest za podjęciem uchwały, kto się wstrzymał? 



9 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14)Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, 

Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, 

Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Stwierdzam, że uchwała nr 

XXVII/525/2021 w sprawie odpowiedzi na skargę Wojewody Dolnośląskiego została podjęta pozytywnie. 

 

15. Podjęcie uchwały w sprawie odpowiedzi na skargę Wojewody Dolnośląskiego. (na mpzp wsi Solna). 

 
Główny specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Bardzo proszę przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o opinię w sprawie projektu uchwały. 
Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i panów ma 

uwagi, pytania do projektu uchwały?  
Radny Jarosław Zawisza: Proszę doprecyzować. Z pana wypowiedzi rozumiem, że zmniejszyliśmy tą 

powierzchnię poniżej 3000, to była nasza świadoma działalność? Wiedzieliśmy o tym, mieliśmy do tego jakiś 

powód? Czy był to po prostu błąd? 
Główny specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka: Normalnie te 10% jest 

świadomym pomniejszaniem przy wszystkich innych funkcjach niż rolnicze. Tutaj przy połączeniu dwóch 

funkcji przy procedowaniu planu najpierw była jedna funkcja, później zobaczyliśmy, że można ją połączyć z 

usługową, bo same RU w środku wsi nie funkcjonuje. Tutaj akurat urbanista przeoczył, ja też przeoczyłem – 

wcześniejsze plany mam z taką funkcją, gdzie Wojewoda tego nie kwestionował, ale w tym przypadku 

faktycznie nie pomyśleliśmy, że gdyby one osobno funkcjonowały to byłoby dobrze. Przy połączeniu funkcji 

musimy wziąć pod uwagę obostrzenia wynikające z bardziej wymagającej ustawy czyli o gospodarowaniu 

nieruchomościami.  Przyznaje - jest to przeoczenie moje i urbanisty. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Nie ma więcej pytań, przechodzimy do 

głosowania. Kto z pań, panów jest za podjęciem uchwały, kto się wstrzymał? 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14)Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, 

Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, 

Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Stwierdzam, że uchwała nr 

XXVII/526/2021 w sprawie odpowiedzi na skargę Wojewody Dolnośląskiego została podjęta pozytywnie.  
 
16. Podjęcie uchwały w sprawie odpowiedzi na skargę Wojewody Dolnośląskiego. (na mpzp wsi 

Szczepankowice). 

Główny specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Bardzo proszę przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o opinię w sprawie projektu uchwały. 
Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i panów ma 

uwagi, pytania do projektu uchwały?  
Radny Jarosław Zawisza: Odnośnie zmniejszenia powierzchni powiedział pan, że to jest pana przeoczenie, 

a odnośnie szerokości – czy to jest też kwestia przeoczenia? czy świadomego zmniejszenia szerokości dróg 

dopuszczalnych na tym terenie? 
Główny specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka: Można powiedzieć, że też 

przeoczenie - to jest bardzo trudne, bo jest długa droga, krzywa, pełna zakrętasów. Można powiedzieć, że też 

jest to przeoczenie. Czy moje? Przede wszystkim urbanisty. Ja teoretycznie mam sprawdzać, ale planów jest 

bardzo dużo, staram się maksymalnie sprawdzać. Bardzo dużo rzeczy wyłapuję, no ale czasami trudno 

wszystko zweryfikować tym bardziej, że nie mam narzędzia np. do szerokości. Plany są w wersji 

elektronicznej, są niemierzalne. Trudno to zweryfikować co do metra. 

Radny Jarosław Zawisza: Chciałem zwrócić uwagę państwu, kolejny raz pan Grzegorz Maszka zwrócił 
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uwagę, że dzisiaj wśród 3 zakwestionowanych przez Wojewodę uchwał przynajmniej w kilku punktach 

nastąpiło przeoczenie. Nie dopatrzono bardzo ważnych i takich podstawowych zapisów - o wielkości działki, 

o szerokości dróg. Ktokolwiek kwestionuje zadawanie przeze mnie pytań na sesji rady gminy – rozumiem, 

że nie chce podejmować decyzji świadomie, proszę wybaczyć – ja chcę te decyzje podejmować świadomie. 

Wszystkie te błędy, o których mówił pan Grzegorz Maszka i które wypunktował Wojewoda były 

zaopiniowane przez odpowiednią komisję. Czyli wszystko jest niby zgodnie z postępowaniem Rady 

natomiast niezgodnie z przepisami prawa. Proszę więc nigdy więcej nie próbować podważać decyzji, opinii i 

pytań radnego i rozumiem, że można popełniać błędy, natomiast dlaczego tak wiele osób w momencie gdy 

są pytania zmierzające do tego, żeby wyeliminować wszelkie błędy jest agresywnych, moralizatorskich? To 

już pozostawiam odpowiedzi Państwu. 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Z tą wielością radnych, którzy kwestionują 

to chyba pan przesadził, natomiast dziękuję za szczególną czujność i liczę, że ona taka zawsze będzie. 

Jeszcze raz zapraszam na komisje, mimo że nie jest się członkiem danej komisji, można więcej takich rzeczy 

wyłapać jeśli ewentualnie będą.  
Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Trafił się tutaj ludzki błąd. Wybieramy firmy do opracowania 

mpzp w przetargu. Nie wiemy jaka firma wygrywa przetarg. Takie błędy się zdarzyły i trzeba je po prostu 

naprawić. Trudno - zdarza się, błąd ludzki. Pan Grzegorz też wszystkiego nie wyłapie. Możemy tylko 

przeprosić, że taki błąd powstał. 
Radny Czesław Stadnik: Do tej chwili Nadzór tego nie kwestionował. Być może zmieni się człowiek w 

Nadzorze i za chwilę znowu wyjdą jakieś kwiatki, które im się nie będą podobały. Proszę też  jakiś margines 

błędu wziąć pod uwagę.  

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Nie ma więcej pytań, przechodzimy do 

głosowania. Kto z pań, panów jest za podjęciem uchwały, kto się wstrzymał? 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14)Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, 

Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, 

Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Stwierdzam, że uchwała nr 

XXVII/527/2021 w sprawie odpowiedzi na skargę Wojewody Dolnośląskiego została podjęta pozytywnie. 
 

 

17. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wrocławskiemu z 

przeznaczeniem na realizację zadania: utrzymanie i rozwój Systemu Informacji Przestrzennej Powiatu 

Wrocławskiego wroSIP. 

 
Główny specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Bardzo proszę przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o opinię w sprawie projektu uchwały. 
Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Bardzo proszę przewodniczącego Komisji 

Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  o opinię w sprawie projektu uchwały. 
Przewodniczący Komisji Wiesław Szwed: Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję, kto z pań i panów ma 

uwagi, pytania do projektu uchwały?  
Radny Czesław Stadnik: Czy tu jest uwzględniony koszt ortofotomapy? 
Główny specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka: Ortofotomapa jest zamawiana raz 

na 3 lata. 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Nie ma więcej pytań, przechodzimy do 

głosowania. Kto z pań, panów jest za podjęciem uchwały, kto się wstrzymał? 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14)Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, 

Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, 

Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 
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Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Stwierdzam, że uchwała nr 

XXVII/528/2021 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wrocławskiemu z przeznaczeniem na 

realizację zadania: utrzymanie i rozwój Systemu Informacji Przestrzennej Powiatu Wrocławskiego wroSIP 

została podjęta.  

 
18. Sprawozdanie z realizacji planu pracy Komisji Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony 

Środowiska w roku 2020. 

 
Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska 

Wiesław Muraczewski  odczytał sprawozdanie i przedstawił pozytywną opinię komisji. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję. Czy ktoś z państwa ma 

uwagi, pytania do sprawozdania? Skoro nie ma to przechodzimy do zaopiniowania sprawozdania. Kto z pań, 

panów jest za, kto jest przeciw,  kto się wstrzymał? 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12)Radosław Jankiewicz, Krzysztof Kmiecik, Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław 

Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna 

Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

BRAK GŁOSU (2)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Andrzej Krzesłowski 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Stwierdzam, że sprawozdanie zostało 

zaopiniowane pozytywnie. Dziękuję panu Przewodniczącemu za przygotowanie sprawozdania i całej komisji 

za całoroczną pracę. 

 
19. Sprawozdanie z realizacji planu pracy Komisji Użyteczności Publicznej w roku 2020. 

 
Przewodniczący Komisji Użyteczności Publicznej Adam Raś: W związku z tym, że Komisję 

Użyteczności Publicznej objąłem w tym roku, mam taką prośbę, żeby sprawozdanie z realizacji planu pracy 

komisji  przedstawił były przewodniczący komisji. 
Radny Czesław Stadnik przedstawił sprawozdanie. Podziękowania dla osób, które pomagały w pracy 

komisji ,a szczególnie pani sekretarz Marii Wilk, która zawsze nam pomagała ilekroć była taka potrzeba./…/ 
 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję. Czy ktoś z państwa ma 

uwagi, pytania do sprawozdania? Skoro nie ma to przechodzimy do zaopiniowania sprawozdania. Kto z pań, 

panów jest za, kto jest przeciw,  kto się wstrzymał? 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12)Radosław Jankiewicz, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, 

Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław 

Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 
BRAK GŁOSU (2)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Adrian Łukowicz 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Stwierdzam, że sprawozdanie zostało 

zaopiniowane pozytywnie. Dziękuję panu byłemu Przewodniczącemu za przygotowanie sprawozdania i całej 

komisji za całoroczną pracę. 

 

 

20. Sprawozdanie z realizacji planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w roku 2020. 

 
Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Robert Sala: Ja też zostałem przewodniczącym 

niedawno. Proszę, żeby sprawozdanie odczytał były przewodniczący Komisji. 
Radny Wiesław Szwed odczytał sprawozdanie. 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję. Czy ktoś z państwa ma 

uwagi, pytania do sprawozdania 
Radna Elżbieta Regulska: Sprostowanie – odpowiedź, o której przeczytał pan przewodniczący,  przekazała 

Przewodnicząca Rady a ta uchwała to 43 a nie 48. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Czy jeszcze ktoś z państwa ma uwagi, 
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pytania do sprawozdania? Skoro nie ma to przechodzimy do zaopiniowania sprawozdania. Kto z pań, panów 

jest za, kto jest przeciw,  kto się wstrzymał? 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12)Radosław Jankiewicz, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Wiesław 

Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna 

Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

BRAK GŁOSU (2)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Adrian Łukowicz 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Stwierdzam, że sprawozdanie zostało 

zaopiniowane pozytywnie.  
Posiedzenie opuściła radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda. 

 

21. Sprawozdanie z realizacji planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Kobierzyce w roku 2020. 
 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Krzysztof Kmiecik odczytał sprawozdanie. Podziękował 

dotychczasowej przewodniczącej Komisji pani Annie Trojanowskiej-Zochniak, członkom Komisji 

Rewizyjnej i pracownikom urzędu,    a także byłej Przewodniczącej Rady Gminy pani Elżbiecie Regulskiej, 

która z racji pełnionej funkcji nadzorowała prace komisji, a wcześniej też była przewodniczącą komisji więc 

temat jest jej znany.  
Radna Elżbieta Regulska: Bardzo dziękuję panu Krzysztofowi Kmiecikowi za podziękowania za moją 

pracę w nadzorze Komisji Rewizyjnej. Poza tym gratuluję panu Krzysztofowi – nie jak jego poprzednicy, 

myślałam, że nie umieją czytać i poprosili swoich poprzedników o odczytanie a pan Krzysztof Kmiecik 

zrobił to sam.  
Radna Anna Trojanowska-Zochniak: Dołączam się do podziękowań. Dziękuję, życzę powodzenia i 

owocnej współpracy z nami. 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Czy jeszcze ktoś z państwa ma uwagi, 

pytania do sprawozdania? Skoro nie ma to przechodzimy do zaopiniowania sprawozdania. Kto z pań, panów 

jest za, kto jest przeciw,  kto się wstrzymał? 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13)Radosław Jankiewicz, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adrian 

Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław 

Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

BRAK GŁOSU (1)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda 

 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Stwierdzam, że sprawozdanie zostało 

zaopiniowane pozytywnie. Dziękuję pani byłej Przewodniczącej , całej komisji. 
 

 

22. Sprawozdanie z realizacji planu pracy Komisji ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego w roku 2020. 

 
Przewodniczący Komisji ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Wiesław Szwed odczytał sprawozdanie.  
Przedstawił opinię Komisji ds. Budżetu oraz podziękował przewodniczącemu komisji, członkom 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję. Czy ktoś z państwa ma 

uwagi, pytania do sprawozdania? Skoro nie ma to przechodzimy do zaopiniowania sprawozdania. Kto z pań, 

panów jest za, kto jest przeciw,  kto się wstrzymał? 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13)Radosław Jankiewicz, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adrian 

Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław 

Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

BRAK GŁOSU (1)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Stwierdzam, że sprawozdanie zostało 

zaopiniowane pozytywnie. Dziękuję panu byłemu przewodniczącemu komisji, dziękuję całej komisji za 

całoroczną pracę. 
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Radny Jarosław Zawisza: Dziękuję członkom - radnym, którzy brali udział w pracach Komisji Budżetowej. 

Za współpracę, za to że tyle pracy włożyliście w realizację zadań budżetu, za to że wiele efektów tej pracy 

będzie widać w przyszłości. Bardzo mnie cieszy, że koncepcja rozwiązania problemów drogowych, to o co 

zabiegała tak bardzo Komisja Budżetowa, że ten plan powstał, że będzie wkrótce przedstawiony. Bardzo 

mnie to cieszy. Dziękuję również wszystkim, z którymi Komisja współpracowała – wójtom, pani skarbnik, 

kierownikom referatów, wszystkim pracownikom. 

 

 

23. Sprawozdanie z realizacji planu pracy Rady Gminy Kobierzyce w roku 2020. 

 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko odczytał sprawozdanie. Otwieram dyskusję. 

Czy ktoś z państwa ma uwagi, pytania do sprawozdania?  
Radna Elżbieta Regulska: Nie mam uwag do sprawozdania. Pani Magdalena Marszałek napisała to 

sprawozdanie i zrobiła to rzetelnie. Dziękuję jej za to. Nie będę składać dzisiaj państwu podziękowań za 

współpracę przez 6 lat jako Przewodnicząca Rady ponieważ zrobiłam to na sesji 18 grudnia , ale 

zapomniałam podziękować Kancelarii Prawnej za współpracę co czynię właśnie w tym momencie oraz 

prezesowi spółki wodnej KPWiK. Przede wszystkim bardzo dziękuję koledze Krzysztofowi Kmiecikowi, 

który w 2014 roku rekomendował moją osobę na Przewodniczącą Rady. Myślę, że go nie zawiodłam, 

starałam się swoją funkcję wykonywać bardzo rzetelnie.  
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Czy jeszcze ktoś z państwa ma uwagi, 

pytania do sprawozdania? Skoro nie ma to przechodzimy do zaopiniowania sprawozdania. Kto z pań, panów 

jest za, kto jest przeciw,  kto się wstrzymał? 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13)Radosław Jankiewicz, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adrian 

Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Robert Sala, Czesław Stadnik, Wiesław 

Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

BRAK GŁOSU (1)Apolonia Kasprzyk-Czepielinda 
Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Stwierdzam, że sprawozdanie zostało 

zaopiniowane pozytywnie. Chciałbym podziękować byłej pani Przewodniczącej Rady Gminy za 6 lat pracy, 

całej Radzie Gminy. Życzę sobie i nam wszystkim abyśmy współpracowali i dyskutowali konstruktywnie dla 

dobra naszych mieszkańców, tak jak do tej pory to staraliśmy się robić.  
 

24. Interpelacje radnych. 

Brak. 

 

25. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach i poza sesją. 

Brak. 

 

 

26. Zapytania radnych i sołtysów. 

 

Radny Radosław Jankiewicz zadał pytania dotyczące: 

1. Rozbudowy szkoły w Wysokiej. 
2. Budowy przedszkola i protestu zgłoszonego w tej sprawie, możliwej lokalizacji przedszkola/ 

Wysoka. 
3. Przepompowni na ulicy Chabrowej / Wysoka. 
4. Przejścia na ulicy Radosnej w okolicy CITI Market na teren wyścigów konnych i na ulicy Lipowej/ 

Wysoka. 
5. Doświetlenia przejść na ulicy Radosnej, oświetlenia przy ulicy Bajecznej/Radosnej – lampa, która 

jest nieczynna / Wysoka 
Odpowiedzi na pytania udzielili : Zastępca Wójta Piotr Kopeć, Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik, 

Kierownik Rafał Krasicki. 

 

Radna Elżbieta Regulska poruszyła sprawę braku odpowiedzi na pismo w sprawie zanieczyszczania rowu 

w Szczepankowicach.  

Do wypowiedzi radnej Elżbiety Regulskiej odniósł się Kierownik Rafał Krasicki. 
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Radny Jarosław Zawisza  zadał pytanie dotyczące  koncepcji rozbudowy dróg w Gminie Kobierzyce i 

spotkania w tej sprawie.  
Odpowiedzi udzielił Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik. 

 

Radny Czesław Stadnik poruszył dwie sprawy: 
1. Remont drogi Domasław –Tyniec Mały 

2. Teren przy stawie, przy byłej cegielni. 
Do pytań odniósł się Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik. 

 

Radny Jarosław Zawisza  zwrócił uwagę na oświetlenie przejścia dla pieszych w kierunku obiektów 

sportowych, tuż przed przejazdem kolejowym.  
 

 

27. Wnioski i sprawy różne. 

 

Radny Jarosław Zawisza poruszył sprawę torów kolejowych. 
Zastępca Wójta omówił aspekt rozwiązań dotyczących dworców kolejowych na terenie gminy Kobierzyce. 

Radna Elżbieta Regulska zgłosiła wniosek do Przewodniczącego Rady Gminy odnośnie dyżurów 

Przewodniczącego Rady Gminy Kobierzyce  i Zastępcy Przewodniczącego.  

Radny Krzysztof Kmiecik podziękował za zakończenie prac na terenie starej szkoły w Tyńcu Małym – 

Dzienny Dom Pomocy.  
Radny Adam Raś odniósł się do kilku spraw: 
1.  odczytywanie sprawozdań przez przewodniczących komisji 

2.  rów w Szczepankowicach  

Radny Adam Raś: Dlaczego pani zajmuje się tym problemem, jeśli nie jest już pani przewodniczącą ? 
Radna Elżbieta Regulska: Jestem radną Gminy Kobierzyce, co zawsze podkreśla pani radna Apolonia Ka-

sprzyk – Czepielinda, żeby nie utożsamiać się tylko ze swoją miejscowością. 
3.  przejście dla pieszych na drodze powiatowej na wysokości boiska i placu zabaw w Pustkowie 

Wilczkowskim. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik omówił temat szczepień przeciwko zakażeniom wirusem 

brodawczaka ludzkiego (HPV)  dla mieszkanek Gminy Kobierzyce. 
 

28. Komunikaty Przewodniczącego. 

1. Termin złożenia oświadczeń majątkowych – 30.04.2021 r. 
2.Termin kolejnej sesji – informacja zostanie przekazana. 

 

29. Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Henryk Łoposzko: Ogłaszam zakończenie XXVII Sesji Rady 

Gminy Kobierzyce. 
 

 
 

Sesja zakończyła się – godz. 12:19 

Liczba załączników: 2. 

Nagranie sesji dostępne  na  www.ugk.pl/sesja-arch-rok-2021 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce – Henryk Łoposzko 

Przygotował(a): Magdalena Marszałek – Wojciechowska 

 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 
 


